
Ljubljana - Delničarji Abanke bodo za leto 2010 prejeli dividendo v višini 0,18 evra bruto, so odločili na včerajšnji
skupščini banke. Na njej so z večino navzočih glasov potrdili vse predlagane sklepe uprave, čeprav na skupščini ni sme-
la glasovati večina državnih delničarjev, ki v Abanki obvladujejo skoraj 38 odstotkov kapitala. Ob odsotnosti glasoval-
nih pravic države je imela največ glasov na skupščini kranjska Sava, kije približno 23-odstotna lastnica Abanke.

Za dividende za lam bo banka namenila le 1,3 milijona evrov dobička

Čeprav je bilo že v sredo znano,
da državni lastniški blok zaradi od-
ločbe Agencije za trg vrednostnih
papirjev ne bo imel glasovalnihpra-
vic, sta predstavnika Zavarovalnice
Triglav in Slovenske odškodninske
družbe na skupščini zaprosila za
glasovanje.

»Družba ne najde razloga, da bi
vam dali glasovalne pravice,« je
prošnjo zavrnil predsedujoči skup-
ščine Stojan Zdolšek, kot razlog pa
navedel odločbo, s katero je ATVP
zaradi kršitve prevzemne zakono-
daje na začetku januarja zamrznil
glasovalne pravice države v Aban-
ki, zatem pa z vrhovnim sodiščem
in malimi delničarji sprožil še
ustavni spor; z njim vlagatelji zah-
tevajo ustavno presojo tistih določb
zakona o prevzemih, zaradi katerih
je agencija v primeru Abanke naj-
strožje ukrepala.

Visoke slabitve tudi letos?
Abanka, nad katero bedita dr-

žavni (Zavarovalnica Triglav) in
zasebni (s kranjsko Savo na čelu)
lastniški blok, je v prvem trimese-

Nadzomi svet Abanke ima od
včeraj dva nova člana. Kranjsko
Savo bo v NS zastopal novi član
uprave in direktor Finetola Franci
Strajnar, Zavarovalnico Triglav pa
njen član uprave Igor Stebernak.

čju letos ustvarila 422.000 evrov
bruto dobička. To je 6,5 milijona
evrov manj kot v enakem obdobju
lani, nizek dobiček pa je predvsem
posledica visokih rezervacij in sla-
bitev portfelja; samo v prvih treh
mesecih letos je banka opravila za
15,7 milijona evrov slabitev in re-
zervacij, kar je 59 odstotkov več kot
v tem času lani, ko so slabitve dose-
gle 9,9 milijona evrov.

Ker je Abanka tudi v letu 2010
oblikovala visoke slabitve (te so tudi
močno znižale dobiček leta 2010),
je predstavnika malih delničarjev
Rajka Stankuviča iz društva MDS
zanimalo, ali je uprava v slabitve že
zajela propadle gradbince. »Največ
slabitev je banka lani oblikovala za
trgovce, približno četrtino pa jih je
oddelila gradbincem,« je Stanko-

Za izplačilo dividend bo banka
namenila 1,3 milijona evrov.
Izplačevati jih bo začela 24.
avgusta 2011. Delničarji so podelili
razrešnico članom uprave in
članom nadzornega sveta Abanke
Vipe za delo v letu 2010.

vidu odgovoril predsednik uprave
Abanke Jože Lenič.

Strukture letošnjih slabitev Lenič
ni želel razkriti, večkrat pa je pou-
daril, da je za domače banke letos še
eno naporno leto. »Negativne raz-
mere v slovenskem gospodarstvu
čutijo vse banke, ki si usodo delijo
s celotnim gospodarskim okoljem,«
je poudaril Lenič.

Po njegovih zagotovilih je Aban-
ka trdna in stabilna, nadpovprečno
likvidna in varna banka. To so po-
trdili tudi sredi leta 2010 izvedeni
meUiia-U-t-iu piimeiljivi ubieinc-
nitveni testi, kljub temu pa v ban-
ki tako rekoč vsak teden delajo
simulacije, kaj bi lahko posamezni
scenariji pomenili za prihodnost
banke. Vanja Tekavec

Skupščina z zamrznjenimi glasovalnimi pravicami države - Jože Lenič (na levi) in Janez Bohorič.
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